

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 01-07-2025 03:18:43 PM Subject: Appointment of the Chairman and the Vice Chairman	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 01-07-2025 03:18:43 PM الموضوع: تعيين رئيس مجلس الإدارة ونائبه
Appointment of Chairman and Vice Chairman The Board of Directors, in its meeting held on June 30, 2025, decided the following: 1. Appoint Mr. [Mohamad Khaled Mohamad Alayyan] as Chairman of the Board of Directors. 2. Appoint Mr. [Salem Abdel Monem Salem Burqan] as Vice Chairman of the Board of Directors.	قرار تعيين رئيس مجلس الإدارة ونائبه قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ [2025/06/30] ما يلي: 1. تعيين السيد/ [محمد خالد محمد عليان] رئيسا لمجلس الإدارة. 2. تعيين السيد/ [سالم عبد المنعم سالم برقان] نائبا لرئيس مجلس الإدارة.
30-06-2025	30-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: wael sweidan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: wael sweidan